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W zeszłym tygodniu pisaliśmy o propozycji rewitalizacji linii kolejowej łączącej Skoczów z
Bielskiem-Białą, którą omawiano w stowarzyszeniu gmin i powiatów "Aglomeracja
Beskidzka". Wspominaliśmy również, że interpelację w tej sprawie wystosował radny
wojewódzki Andrzej Molin. Na pismo odpowiedział marszałek wojewódzki Jakub
Chełstowski.

źródło: pixabay.com

O inwestycji, wskutek której pociągi znów miałyby wyjechać na tory między Skoczowem a Bielskiem, pisaliśmy
szerzej tutaj: LINK.

- Zarząd Województwa Śląskiego przeanalizuje wszelkie aspekty, co do możliwości partycypacji samorządu
województwa w rewitalizacji linii kolejowych na obszarze Województwa Śląskiego - pisze w odpowiedzi na
pismo Andrzeja Molina marszałek Jakub Chełstowski.

Odpowiedź ta wynika z faktu, iż dopiero początkiem grudnia ubiegłego roku rząd RP przystąpił do realizacji
Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+. Jego budżet na lata 2019-2028
wynosi ponad 6,5 mld złotych. Nabór projektów zgłaszanych przez samorządy (w tym wojewódzkie) dopiero ruszy i
będzie go prowadzić spółka PKP Polskie Linie Kolejowe S.A.

https://wiadomosci.ox.pl/kolej-ze-skoczowa-do-bielska,61749
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